
PROTOKÓŁ NR 1/24

z posiedzenia Komisji Ładu Publicznego, Spraw Społecznych i Ochrony 
Zdrowia, które odbyło się 27.05.2024r.

Posiedzenie rozpoczęło się w dniu 27 maja 2024 r. o godzinie 14.00, a zakończyło się o godzinie 
14.45 tego samego dnia.

Uczestniczyli w nim:
Członkowie Komisji:
1. Stanisław Schmidt- Przewodniczący Komisji
2. Małgorzata Staręga
3. Mariusz Kubiak
4. Honorata Jończak - Cesarz
5. Kamila Pietraszek
6. Beata Espenschied
7. Radosław Adamowicz

Osoby nieobecne: 
1. Karol Przybylak

Osoby spoza komisji:
1. Z. Wateha
2. T. Cwynar
3. D. Brzeski
4. M. Flakowski
5. R. Rzepczyński
6. D. Czyżak

Porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3.  Sprawozdanie z działalności Komendanta Komisariatu Policji w Kowarach oraz informację o 
stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego za rok 2023.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów 
na ławników do sądów powszechnych oraz wystąpienie do komendanta wojewódzkiego Policji o 
udzielenie informacji o kandydatach na ławników.
5. Sprawy różne.
6. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 1. Po stwierdzeniu kworum przewodniczący otworzył komisję.

Ad 2. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 7 za.

Ad 3.  Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Komendanta Komisariatu Policji w 
Kowarach oraz z informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego za rok 2023. 
Dyskutowano również o poprawie bezpieczeństwa w Kowarach w roku 2024.



Ad 4. Po zapoznaniu się z uchwałą w sprawie powołania zespołu do spraw zaopiniowania 
kandydatów na ławników do sądów powszechnych komisja jednogłośnie -7 za zaakceptowała 
kandydatów do pracy  w/w zespole i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Ad 5. Sprawy różne.

W sprawach różnych omówiono temat :
- remontu drogi ul Malinowej w Kowarach od mostu w kierunku budynku nr 18;
- zamontowania bariery przy górnym moście ul Malinowej;
- zabezpieczenie zalewanego garażu przy ul Nadrzecznej- Nowej;
- poruszono temat bezpiecznego przejścia dla pieszych przy przystanku PKS w Krzaczynie;
- zgłoszona również problem z drzewem rosnącym na skrzyżowaniu drogi powiatowej i gminnej na 
wysokości mostu i krzyża w Krzaczynie;
- poruszono również temat spowalniaczy i ławeczek na skrzyżowanie ulic Rejtana - Bukowa -Aleja 
Wolności;
- zgłoszono również prośbę o uporządkowanie terenu przy ul Waryńskiego 18 po obu stronach 
drogi;
- zgłoszono również prośbę o wycięcie dwóch suchych drzew zagrażającym przechodniom na ulicy 
Bema znajdujących się naprzeciwko budynku Bema 2;

Komisja prosi o przeanalizowanie tematów i powiadomienie komisji o dalszych działaniach w/w 
sprawach.

Ad 6. Zamknięcie posiedzenia komisji.

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

Protokołował: Przewodniczący Komisji 
Stanisław Schmidt  Stanisław Schmidt


